



澳門 | 粵港澳大灣區

第五屆 | 武狀元大賽

THE 5TH GREATER BAY AREA
MARTIAL ARTS SCHOLAR CHAMPIONSHIP



第一屆亞太中華武術文化節
THE 1ST ASIA PACIFIC CHINESE WUSHU CULTURAL FESTIVAL

參賽邀請函

籌委會榮譽主席
何超瓊女士
鄭美雲女士

籌委會主席
何超鳳女士

籌委會聯席主席
何超蓮女士
文頴怡女士

籌委會聯席執行主席
李暉女士
陳功偉先生

籌委會名譽主席
周志文先生
陳婉敏女士
陳玲女士

籌委會名譽委員
熊永耀先生
黃啟杰博士
雷吳娉莊女士

敬啟者：

自2018年「武術王者杯挑戰賽暨粵港澳大灣區少年武狀元大賽」在香港成功舉辦，「武狀元」賽事品牌自此於大灣區內創立並逐步打響名堂，2019年起先後於珠海、橫琴等地接續舉辦武狀元賽事，2020年更創新舉辦網上賽事，受到各方支持及廣泛好評。今年香港太極青年慈善基金將繼續籌辦第五屆「粵港澳大灣區武狀元大賽」，以按年到訪大灣區內不同城市辦賽的規劃繼續推進，推動太極武術等中華傳統文化體育項目在大灣區發揚光大。

第五屆「粵港澳大灣區武狀元大賽」定於2025年3月15-16日於澳門地標之澳門旅游塔舉行，將繼續邀請大灣區各城市精英武術團體共同參與，希望通過本次賽事為太極武術交流活動賦能中華非物質文化遺產精髓。同期將與澳門中華傳統武術學會合作，聯合主辦第一屆「亞太中華武術文化節」，通過健康講座、名師工作坊及比賽等多元形式弘揚中華武術文化精神。活動旨在讓大灣區習武同道尤其是青少年能夠前往不同城市沉浸式吸收當地武術文化滋養，擴闊見識，進一步了解大灣區規劃建設，融入祖國發展大局，同時也能讓參賽者通過賽事收穫武術之外的地緣人文交流，並為賽事舉辦城市帶來大型文體旅游活動流量、消費及影響力的協同效應，形成多贏局面。

素仰 貴機構為武術事業發展貢獻不遺餘力並積極支持大灣區文體事業發展，亦為青年培育貢獻良多，誠邀 貴機構組隊參與本次賽事（賽事規程附後），參賽組織各方亦將成為賽事之支持機構。

期待共襄善舉、獻力展猷。如蒙俯允，不勝感荷！

第五屆粵港澳大灣區武狀元大賽 暨 第一屆亞太中華武術文化節

何超鳳女士 BBS
籌委會主席
敬邀

2025年1月





澳門 | 粵港澳大灣區

第五屆 | 武狀元大賽

THE 5TH GREATER BAY AREA
MARTIAL ARTS SCHOLAR CHAMPIONSHIP



第一屆亞太中華武術文化節

THE 1ST ASIA PACIFIC CHINESE WUSHU CULTURAL FESTIVAL

INVITATION

Honorary Chairman of the
Organizing Committee

Ms Pansy Ho
Ms Cally Kwong

Chairman of the
Organizing Committee

Ms Daisy Ho

Co-Chairman of the
Organizing Committee

Ms Masiy Ho
Ms Ginny Man

Co-Executive Chairman of
the Organizing Committee

Ms Li Fai
Mr Derio Chan

Honorary President of the
Organizing Committee

Mr Raymond Chau
Ms Sabrina Chan
Ms Joy Chan

Honorary Committee
Member of the
Organizing Committee

Mr. Hung Wing Yiu
Dr. K. K. Wong
Ms Cecilian Lui

To whom it may concern:

We are truly delighted to extend an invitation for you to partake in "The 5th Greater Bay Area Martial Arts Scholar Championship & The 1st Asia Pacific Chinese Wushu Cultural Festival," an exhilarating event set to take place at the breathtaking Macau Tower on March 15-16, 2025. This event promises to be a vibrant showcase of martial arts excellence and cultural unity, drawing together passionate practitioners from across the region for an unforgettable experience.

Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited's branded competition, the Greater Bay Area Martial Arts Scholar Championship, began in 2018. Since then, we have been fortunate to organize several competitions in various locations, including Hong Kong and Zhuhai. In 2020, we adapted to the changing circumstances by introducing online competitions, which played a significant role in the continued growth and popularization of the "Greater Bay Area Martial Arts Scholar Championship" brand, receiving encouraging support and praise from numerous participants and communities.

This year, we aim to raise health awareness and promote Wushu, which is why Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited has partnered with Macao Institute of Traditional Chinese Martial Arts to host The 1st Asia Pacific Chinese Wushu Cultural Festival. This festival seeks to celebrate the spirit of Chinese martial arts culture through a variety of activities, including wellness seminars and workshops. Our goal is to offer martial arts enthusiasts the chance to immerse themselves in and embrace local martial arts traditions.

We sincerely admire your organization for its unwavering commitment to the development of martial arts and its active support for the cultural and sports development in the Greater Bay Area, therefore we warmly invite your organization to form a team to participate in the captioned event (event regulations attached). All participating organizations will also become supporting organizations for the event.

We hope you will join us for this remarkable event. Your participation will not only contribute to the spirit of competition but also to the celebration of our shared cultural heritage.

Looking forward to welcoming you to Macau!

The 5th Greater Bay Area
Martial Arts Scholar Championship
& The 1st Asia Pacific Chinese Wushu Cultural Festival

Ms Daisy Ho, BBS
Chairman of the Organizing Committee

January 2025



比賽日期：2025年3月15日

Event Date: March 15, 2025

活動時間：上午9時至下午7時

Event Time: 9:00 AM to 7:00 PM

截止報名：2025年2月15日中午12點

Registration Deadline: February 15, 2025, by 12:00 PM

賽制規程

COMPETITION REGULATIONS

比賽分為集體項目及個人項目 The competition consists of both group and individual events :

1) 比賽組別 Competition Categories :

個人項目 Individual Events :

不分男女，設三個年齡組別。

Individual events feature participants of all genders, with all competitors assessed on the same terms.

They are categorized into three groups:

1) 小學組 Primary 2) 中學組 Secondary 3) 成年組 Adults

集體項目 Group Events :

可男女混合，不分年齡組別。6-12人為一隊。注：少於6人只設表演賽，不設獎項，設參與證書。

Group events welcome mixed-gender teams without restrictions on age. Teams must consist of 6 to 12 participants.

If the number of participants is insufficient, the team will be allowed to perform but will not qualify for awards.

All participants will receive certificates.

2) 比賽項目 Competition Events :

1) 太極類 Tai Chi :

八法五步、24式太極拳、42式太極拳、陳式太極拳、楊式太極拳、吳式太極拳、孫式太極拳、42式太極劍、32式太極劍、陳式新規太極劍、楊式新規太極劍 及其他自選太極類。

Eight Methods and Five Steps (Bafu Wubu of all Taijiquan), 24-Forms: Taijiquan, 42-Forms: Taijiquan, Chen Style Taijiquan, Yang Style Taijiquan, Wu Style Taijiquan, Sun Style Taijiquan, 42-Style Taijijian, 32-Style Taijijian, Chen Style New Rules Taijijian, Yang Style New Rules Taijijian, and other self-selected Taijiquan forms.

2) 武術類 Wushu :

長拳、刀術、劍術、棍術、槍術、南拳、南刀、南棍 及其他自選武術類

Changquan, Daoshu, Jianshu, Gunshu, Qiangshu; Nanquan, Nandao, Nangun, and other self-selected martial arts forms.

3) 傳統類 Traditional Martial Arts :

詠春、蔡李佛、洪拳、八卦掌、形意

Wing Chun, Choy Li Fut, Hung Gar, Bagua, Xing Yi

4) 養生類 Daoyin Yangsheng / Health Qigong :

八段錦、五禽戲、易筋經及其他養生功法

Eight Brocade (Baduanjin), Five Animals Qigong (Wuqinxi), Tendon Changing Classic (Yi Jin Jing),

Si Ji Yang Sheng Gong (please specify)

3) 比賽時間 Competition Time Limit :

- 太極類限時4分鐘內。Tai Chi within 4 minutes.
- 武術類限時2分鐘內。Wushu within 2 minutes.
- 傳統類限時2分鐘內。Traditional Martial Arts within 2 minutes.
- 養生類限時4分鐘內。Daoyin Yangsheng / Health Qigong within 4 minutes.

4) 比賽音樂 Competition Music :

個人項目不設音樂。集體項目均可自行配上沒有不雅用語或商業口號的音樂，於報名時遞交。

Music is not permitted for individual events. However, for group events, you may provide music as long as it does not contain vulgar language or commercial slogans. Music submissions must be made at the time of registration.

5) 報名費用 Registration Fees :

1) 報名費用：每位HK\$150 (每位參賽者只須繳交一次，含餐券1張)。

Registration Fee: HK\$150 per person (one-time fee, includes 1 meal coupon).

2) 個人項目：每項HK\$300，其後每人每項加HK\$100。

Individual Events: HK\$300 for the first event, with an additional HK\$100 for each subsequent event.

3) 集體項目：每人每項HK\$200。

Group Events: HK\$200 per person per event.

6) 比賽獎項 Awards :

個人項目 Individual Events :

按不同組別及項目設評獎為金獎、銀獎及銅獎，獲頒發獎牌及證書。

Awards will be presented based on different categories and events, with participants receiving gold, silver, or bronze medals along with certificates, depending on their scores.

集體項目 Group Events :

按類別及項目設評獎為金獎、銀獎、銅獎，獲頒發獎牌及證書。**每個類別另設冠、亞、季軍競逐獎學金，三隊以下參賽不設獎學金。**

Awards will be presented based on different categories and events, with recipients receiving gold, silver, or bronze medals along with certificates. **Scholarships will be awarded for the overall championship to the first, second, and third place group events winners; however, no scholarships will be awarded if fewer than three teams are participating.**

7) 獎學金 Scholarships: :

1) 個人項目：不設獎學金。

Individual Events: No scholarships are awarded for individual categories.

2) 個人全能大獎：各比賽組別（小學組、中學組及成年組）設冠軍 HK\$3,000，亞軍 HK\$2,000，季軍 HK\$1,000。

Overall Individual Championship: Each group (Primary, Secondary and Adults) will have Champion HK\$3,000, Runner-up HK\$2,000, Third Place HK\$1,000.

3) 集體項目 Group Events :

- 太極類：冠軍 HK\$2,000，亞軍 HK\$1,000，季軍 HK\$800。

Tai Chi: Champion HK\$2,000, Runner-up HK\$1,000, Third Place HK\$800.

- 武術類：冠軍 HK\$2,000，亞軍 HK\$1,000，季軍 HK\$800。

Wushu: Champion HK\$2,000, Runner-up HK\$1,000, Third Place HK\$800.

- 傳統類：冠軍 HK\$2,000，亞軍 HK\$1,000，季軍 HK\$800。

Traditional Martial Arts: Champion HK\$2,000, Runner-up HK\$1,000, Third Place HK\$800.

- 養生類：冠軍 HK\$2,000，亞軍 HK\$1,000，季軍 HK\$800。

Daoyin Yangsheng / Health Qigong: Champion HK\$2,000, Runner-up HK\$1,000, Third Place HK\$800.

8) 個人全能大獎計分辦法 Scoring for Overall Individual Championship :

運動員參與三項或以上個人項目均可競逐個人全能大獎，以參賽項目中得分最高的三項（其中一項必須為個人太極項目）成績之總和計算得分。

Athletes participating in three or more events (with at least one in the Taichi Category) are eligible for the overall championship. Scores will be calculated based on the three highest scores from their events (group events excluded).

9) 競賽規則 Competition Rules :

競賽規則採用國家體育總局武術運動管理中心審定的《傳統武術競賽規則》

The competition will adhere to the "Traditional Martial Arts Competition Rules" as approved by the National Sports Administration's Martial Arts Management Center.

10) 運動員年齡、健康狀況 Athlete's Age and Health Status :

由各代表隊自行審核，以報名表格上蓋章或簽字後確認。如因年齡不實，一經查出則取消該運動員競賽資格。競賽期間因健康狀況而引發的傷病等，均由各單位及個人自行負責，經費自理。參賽運動員請自行辦理好「人身意外傷害保險」。

參賽人員均須簽署《安全責任聲明》，未簽署的不能參賽（附件一）。

Each representative team's age and health status must be verified and confirmed with a signature on the registration form. If age discrepancies are discovered, the athlete's eligibility to compete will be revoked. Teams and individuals are responsible for any health-related injuries that occur during the competition, and associated costs are to be borne by them. Participating athletes should arrange for personal accident insurance. **All participants must complete and sign a Safety Declaration Form; those who do not sign will not be allowed to compete (see Attachment 1).**

註 Note:

每位參加3月15日第五屆粵港澳大灣區武狀元大賽暨第一屆亞太中華武術文化節的參賽者均可獲贈3月16日「粵港澳大灣區武狀元大賽」入場門票2張。同場亦是15日比賽的頒獎典禮，**所有獎學金將於3月16日頒發，如在沒有通知大會的情況下缺席典禮，則視為主動放棄獎學金，敬請留意。**

Each participant will receive two complimentary tickets for entry to the "Greater Bay Area Martial Arts Scholar Championship" finale on March 16. **Additionally, the award ceremony for the first day's competition will be held on March 16, during which all scholarships will be presented. Please note that if a participant is absent from the ceremony without prior notice, it will be considered a voluntary forfeiture of the scholarship. Thank you for your attention.**

大會不設上訴申請，一切賽果及有關決定均以現場裁判組的最後裁決為準。

本規程的解釋權屬主辦單位，未盡事項將另行通知。大會有權按實際需要而作出修改及擁有最終決定權。

There is no appeal process; all results and decisions are final and determined by the on-site judging panel.

The organizing committee interprets these regulations and will address any unmentioned matters separately. The committee reserves the right to make necessary modifications and holds ultimate decision-making authority.

報名及繳付辦法

REGISTRATION AND PAYMENT METHODS

報名辦法 Registration Procedure :

- 1) 請填妥報名表格並於**2025年2月15日中午12點或之前交回大會**。
Please fill in the registration form and return it to the organiser **on or before 15 February 2025 at 12 noon**.
- 2) 請登入 <https://www.hkctyc.org/賽事專區> 下載報名表格。
Please visit <https://www.hkctyc.org/賽事專區> to download the registration form.
- 3) 名額有限，先到先得。如有組別參賽者人數不足，大會將直接取消該組別並退回報名費用，大會亦不會頒發該組獎學金。
Spots are limited and will be allocated on a first-come, first-served basis. If there are insufficient participants in any category, the organizing committee will cancel that category and refund the registration fees; scholarships for that category will also not be awarded.
- 4) 逾期報名者，恕不受理。如非因上述原因，一經報名，費用概不退回。
Late registrations will not be accepted. Once registered, fees are non-refundable unless due to the aforementioned reasons.

報名查詢請聯絡 For enquiry, please contact :

香港參賽者 Hong Kong Participants

電郵 Email : general@hkctyc.org, WhatsApp 電話 Tel : +852 6744 8288, 微信號 WeChat ID : hkctyc

內地、澳門及海外參賽者 Mainland China, Macau and Overseas Participants

電郵 Email : deriochan@yahoo.com, 電話 Tel : +853 6663 0681 陳功偉先生洽, 微信號 WeChat ID : Derio-Chan

香港參賽者繳付辦法 Payment Method for Hong Kong Participants :

- 1) 填妥報名表格連同銀行入數紙WhatsApp至+852 6744 8288或電郵至general@hkctyc.org。
Please complete the registration form and send it along with the bank deposit slip via WhatsApp to +852 6744 8288 or email to general@hkctyc.org.
- 2) 請繳付相關比賽費用予**香港太極青年慈善基金有限公司**或於網上銀行轉帳。
Please make the relevant competition fee payment to the **HONG KONG TAI CHI YOUTH CHARITABLE FOUNDATION LIMITED** or via online bank transfer.
支票抬頭 Check Payable to : 香港太極青年慈善基金有限公司
HONG KONG TAI CHI YOUTH CHARITABLE FOUNDATION LIMITED
轉帳銀行 Transfer Bank : 東亞銀行
Bank of East Asia
戶口名稱 Account Name : 香港太極青年慈善基金有限公司
HONG KONG TAI CHI YOUTH CHARITABLE FOUNDATION LIMITED
戶口號碼 Account Number : **015-266-680-13251**
郵寄地址 Mailing Address : 香港上環禧利街2號東寧大廈15樓1505室
Room 1505, 15/F, Tung Ning Building, 2 Hillier Street, Sheung Wan, Hong Kong
- 3) 轉帳必須註明「2025粵港澳大灣區武狀元大賽報名費」及「你的姓名」然後截圖發送至WhatsApp +852 6744 8288。
Please make sure to include "2025 Greater Bay Area Martial Arts Champion Competition Registration Fee" and "Your Name" in the transfer details. After that, take a screenshot and send it to WhatsApp to +852 6744 8288.
- 4) 大會工作人員會與您聯絡並確認收妥，方能確認報名成功。
Our staff will contact you to confirm your payment, after that your registration can be considered successful.

內地、澳門及海外參賽者報名費用繳付辦法 Payment Method for Mainland China, Macau and Overseas Participants :

- 1) 填妥報名表格連同銀行入數紙WhatsApp至+853 6663 0681 或 微信號 : Derio-Chan 或 電郵至deriochan@yahoo.com。
Please complete the registration form and send it along with the bank deposit slip via WhatsApp to +853 6663 0681 or WeChat ID : Derio-Chan or email to deriochan@yahoo.com.
 - 2) 請繳付相關比賽費用予**雲博有限公司**或於網上銀行轉帳。
Please make the relevant competition fee payment to the **VPONE LIMITED** or via online bank transfer.
收款單位名稱 Account Name : 雲博有限公司
VPONE LIMITED
轉帳銀行 Transfer Bank : 大西洋銀行
Banco Nacional Ultramarino
SWIFT/BIC 代碼 Code : **BNULMOMX**
戶口號碼 Account Number : **9017805761 301 (港元 HKD)**
9017805744 301 (澳門元 MOP)
人民幣微信收款二維碼 CNY WeChat Payment QR Code :
-
- 3) 轉帳必須註明「2025粵港澳大灣區武狀元大賽報名費」及「你的姓名」然後截圖發送至微信號: Derio-Chan。
Please make sure to include "2025 Greater Bay Area Martial Arts Champion Competition Registration Fee" and "Your Name" in the transfer details. After that, take a screenshot and send it to the WeChat ID: Derio-Chan.
- 4) 大會工作人員會與您聯絡並確認收妥，方能確認報名成功。
Our staff will contact you to confirm your payment, after that your registration can be considered successful.

參賽安全責任聲明

SAFETY DECLARATION FORM

本人/我隊參賽人員共_____人自願參加第五屆粵港澳大灣區武狀元大賽暨第一屆亞太中華武術文化節，所有參賽者的身體狀況經醫院檢查完全符合參加這次大會比賽的健康條件，比賽保險由本人/我們自己負責辦理。在這次大會比賽中如發生任何傷亡事故均為本人/我們負責，參賽者及其家屬或有關人員均不得對賽事主辦單位及協辦單位提出法律訴訟，也不能以此為由提出索賠要求。我們同意，主辦單位有權無償使用參賽者參加大會的肖像。

特此聲明。

I/Our team hereby declare that we have a total of _____ participants voluntarily participating in the The 5th Greater Bay Area Martial Arts Scholar Championship & The 1st Asia Pacific Chinese Wushu Cultural Festival. All participants meet the health requirements for this competition. We accept full responsibility for obtaining our own competition insurance. In the event of any injuries or accidents occurring during the competition, I/We accept full responsibility, and participants, along with their families or related parties, cannot hold the event organizers or co-organizers liable or make any compensation claims based on such incidents. We agree that the organizing committee has the right to use participants' images from the event.

Hereby declare.

本人/代表隊： _____

I/Our team

本人/代表隊負責人簽名： _____

I/Our team leader's signature

簽署日期： _____

Signed date

代表隊蓋章 CHOP

（注：如有18周歲以下未成年參賽者，須有監護人簽名。）

Note: If there are underage contestants under the age of 18, a guardian's signature is required.)

代表隊參賽安全責任聲明人員名單（均須親筆簽字方能生效）：

Attachment: List of members of the team's safety responsibility statement (all must be signed in person to take effect)

	參賽者姓名 Name of participant	監護人姓名 Guardian's name	簽名 Signature		參賽者姓名 Name of participant	監護人姓名 Guardian's name	簽名 Signature
1				11			
2				12			
3				13			
4				14			
5				15			
6				16			
7				17			
8				18			
9				19			
10				20			



查詢請聯絡 For enquiry, please contact :
香港參賽者 Hong Kong Participants

+852 6744 8288 • hktcyc

內地，澳門及海外參賽者 Mainland China, Macau and Overseas Participants

+853 6663 0681 • Derio-Chan

請依照香港身份證/護照/旅遊證件上之姓名填寫 As shown on the HK Identity Card/Passport/Travel Document
(請以正楷填寫 Please fill in in block letters)

參賽者姓名： Name of Participant:	出生日期(日/月/年)： Date of Birth (DD/MM/YYYY):
香港/澳門身份證號碼： HK/Macau Identity Card No.:	性別： Gender:
護照/旅遊證件號碼： Passport/Travel Document No.:	國籍： Nationality:
所屬團體： Name of Organization:	電郵地址： Email Address:
通訊地址： Correspondant Address:	
18歲以下參賽者家長/監戶人姓名： Name of parent/guardian of participant aged under 18:	聯絡電話： Contact Number:

請在適當的 劃上「✓」。Please mark "✓" on where appropriate.

請選擇參賽組別 Please select a Group: 小學組 Primary 中學組 Secondary 成年組 Adults

參賽項目不限，可選多項 THE OPTIONS ARE NOT LIMITED; YOU CAN CHOOSE MULTIPLE ITEMS.

太極類： Tai Chi:	<input type="checkbox"/> 八法五步 Bafu Wubu Taijiquan	<input type="checkbox"/> 吳式太極拳 Wu Style Taijiquan	<input type="checkbox"/> 陳式太極拳 Chen Style Taijiquan	<input type="checkbox"/> 楊式太極拳 Yang Style Taijiquan	<input type="checkbox"/> 42式太極拳 42-Forms Taijiquan			
	<input type="checkbox"/> 24式太極拳 24-Forms Taijiquan	<input type="checkbox"/> 孫式太極拳 Sun Style Taijiquan	<input type="checkbox"/> 陳式新規太極劍 Chen Style New Rules Taijijian	<input type="checkbox"/> 楊式新規太極劍 Yang Style New Rules Taijijian	<input type="checkbox"/> 42式太極劍 42-Style Taijijian			
	<input type="checkbox"/> 32式太極劍 32-Style Taijijian	<input type="checkbox"/> 其他自選太極類，項目名稱 Other self-selected Taijiquan forms, please specify _____						
武術類： Wushu:	<input type="checkbox"/> 長拳 Changquan	<input type="checkbox"/> 刀術 Daoshu	<input type="checkbox"/> 劍術 Jianshu	<input type="checkbox"/> 棍術 Gunshu	<input type="checkbox"/> 槍術 Qiangshu	<input type="checkbox"/> 南拳 Nanquan	<input type="checkbox"/> 南刀 Nandao	<input type="checkbox"/> 南棍 Nangun
	<input type="checkbox"/> 其他自選武術類，項目名稱 Other self-selected martial arts forms, please specify _____							
傳統類 Traditional Martial Arts:	<input type="checkbox"/> 詠春 Wing Chun	<input type="checkbox"/> 蔡李佛 Choy Li Fut	<input type="checkbox"/> 洪拳 Hung Gar	<input type="checkbox"/> 八卦掌 Bagua	<input type="checkbox"/> 形意拳 Xing Yi			
養生類 Daoyin Yangsheng / Health Qigong:	<input type="checkbox"/> 八段錦 Baduanjin	<input type="checkbox"/> 五禽戲 Wuqinx	<input type="checkbox"/> 易筋經 Yi Jin Jing	<input type="checkbox"/> 其他養生功，請注明套路名稱 Others, please specify _____				

1) 報名費用： Registration Fee:	HK\$150 (每位參賽者只須繳交一次) HK\$150 per person (one-time fee)	HK\$150.00
2) 參賽費用： Participation Fee:	個人項目：每項HK\$300 + 其後_____項，每項加HK\$100 HK\$300 for the first event + _____ event and HK\$100 for each subsequent event.	HK\$
合共 TOTAL:		HK\$

聲明及同意書：1. 本人聲明自願參加香港太極青年慈善基金有限公司所舉辦之賽事。2. 本人聲明「個人項目報名表格」內所填報的資料均屬正確和完整無誤。本人明白此「個人項目報名表格」內所填報的任何資料如有失實，即告無效，本人是次比賽資格亦同時被取消，已繳之報名費用也不會退還。3. 本人同意主辦單位可以利用任何方式錄影、拍攝和記錄本人參賽的活動和整個賽事，一切版權均屬於主辦單位所擁有。本人確認主辦單位有絕對權利於任何媒體使用或發放包含有本人肖像的錄製品、照片或任何類型的產品，本人不得向主辦單位追討任何費用或報酬。4. 本人同意香港太極青年慈善基金有限公司擁有是次比賽活動內容的一切權益。在未得到主辦單位書面同意前，本人同意不會直接或間接容許將比賽片段、活動內容、表演片段、影音製作及照片上載任何媒體、刊登或以任何形式公開發佈或分享傳閱，或作任何商業或非商業性用途。本人確認主辦單位有權保留一切追究權利。5. 本人同意遵守主辦單位所訂的是次比賽和場地規則，並會服從一切指示和決定。主辦單位和裁判有最終決定權，本人同意不會作出任何投訴。如有違反規則或不遵守紀律，本人願意接受主辦單位裁決。6. 本人謹此聲明身體健康，並適宜參加是次比賽活動。若於活動中發生任何意外或傷亡事故，本人同意自負責任，並聲明本人和家屬不會向主辦單位、協辦單位或其工作人員提出任何索賠要求或追究。7. 若因任何事故不能參加比賽，本人明白所報名費用概不退還。

收集個人資料聲明：香港太極青年慈善基金有限公司對其所持的個人資料將會保密，但主辦單位可以將參賽者提供的個人資料用作聯絡通訊、籌款、推廣活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若參賽者不希望主辦單位將參賽人的資料用於上述用途，請將中英文全名及電話號碼，電郵予主辦單位(general@hktcyc.org)以安排相關刪除手續。如有查詢，請WhatsApp 6744 8288與主辦單位聯絡。

Declarations and Consents: 1) I hereby declare my voluntary participation in the event organized by the Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited. 2) I declare that the information provided in the forms above are accurate, complete, and true. I understand that if any information in this form is found to be false, it will be deemed invalid, and my eligibility to participate in this competition will also be canceled, with no refund of the registration fee. 3) I agree that the organizing unit may use any means to record, film, and document my participation in the event and the entire competition, with all copyrights belonging to the organizing unit. I confirm that the organizing unit has the absolute right to use or distribute recorded materials, photographs, or any products containing my likeness in any media, and I will not claim any fees or compensation from the organizing unit. 4) I agree that the Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited holds all rights to the content of this competition. Without written consent from the organizing unit, I agree not to directly or indirectly allow any competition footage, event content, performance clips, audiovisual productions, and photographs to be uploaded to any media, published, or shared in any form or used for any commercial or non-commercial purposes. I confirm that the organizing unit retains all rights to pursue any claims. 5) I agree to adhere to the rules set by the organizing unit regarding the competition and venue, and I will follow all instructions and decisions. The organizing unit and the judges have the final decision-making authority, and I agree not to make any complaints. In the event of any violation of rules or failure to adhere to discipline, I am willing to accept the organizing unit's decision. 6) I hereby declare that I am in good health and fit to participate in this competition. Should any accidents or injuries occur during the event, I agree to take full responsibility and declare that neither I nor my family will make any claims against the organizing unit, co-organizers, or their staff. 7) I understand that if I am unable to participate in the competition for any reason, the registration fee is non-refundable.

Personal Data Collection Statement: The Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited will keep the personal data it holds confidential. However, the organizing unit may use the personal data provided by participants for communication, fundraising, promotional activities, research, and other communication and promotional purposes. If participants do not wish for their personal data to be used for the above purposes, please send your full name (in Chinese and English) and phone number via email to the organizing unit at general@hktcyc.org to arrange for deletion. For inquiries, please contact the organizing unit via WhatsApp at 6744 8288.

(請刪去不適用 Please delete if not applicable)

參賽者/18歲以下家長/監戶人簽署： _____ 日期： _____
Participant / Parent / Guardian of participant aged under 18 signature : _____ Date : _____

查詢請聯絡 For enquiry, please contact :
香港參賽者 Hong Kong Participants

內地、澳門及海外參賽者 Mainland China, Macau and Overseas Participants



+852 6744 8288 • hktcyc

+853 6663 0681 • Derio-Chan

第一屆亞太中華武術文化節
THE 1ST ASIA PACIFIC CHINESE WUSHU CULTURAL FESTIVAL

「集體項目」報名表格
"GROUP EVENT" APPLICATION FORM

請依照香港身份證/護照/旅遊證件上之姓名填寫 As shown on the HK Identity Card/Passport/Travel Document
(請以正楷填寫 Please fill in in block letters)

領隊姓名：
Name of Team Leader:

聯絡電話：
Contact Number:

香港/澳門身份證號碼：
HK/Macau Identity Card No.:

性別：
Gender:

護照/旅遊證件號碼：
Passport/Travel Document No.:

國籍：
Nationality:

所屬團體：
Name of Organization:

電郵地址：
Email Address:

通訊地址：
Correspondant Address:

每隊每項需填獨立1張報名表格 EACH TEAM IS REQUIRED TO FILL IN 1 SEPARATE ENTRY FORM FOR EACH EVENT.

	參賽者姓名 Name of participant	身份證號碼 Identity Card No		參賽者姓名 Name of participant	身份證號碼 Identity Card No		參賽者姓名 Name of participant	身份證號碼 Identity Card No
1		5			9			
2		6			10			
3		7			11			
4		8			12			

請在適當的 劃上「✓」。Please mark "✓" on where appropriate.

太極類：
Tai Chi: 八法五步 Bafu Wubu Taijiquan 吳式太極拳 Wu Style Taijiquan 陳式太極拳 Chen Style Taijiquan 楊式太極拳 Yang Style Taijiquan 42式太極拳 42-Forms Taijiquan
 24式太極拳 24-Forms Taijiquan 孫式太極拳 Sun Style Taijiquan 陳式新規太極劍 Chen Style New Rules Taijijian 楊式新規太極劍 Yang Style New Rules Taijijian 42式太極劍 42-Style Taijijian
 32式太極劍 32-Style Taijijian 其他自選太極類，項目名稱 Other self-selected Taijiquan forms, please specify _____

武術類：
Wushu: 長拳 Changquan 刀術 Daoshu 劍術 Jianshu 棍術 Gunshu 槍術 Qiangshu 南拳 Nanquan 南刀 Nandao 南棍 Nangun
 其他自選武術類，項目名稱 Other self-selected martial arts forms, please specify _____

傳統類
Traditional Martial Arts: 詠春 Wing Chun 蔡李佛 Choy Li Fut 洪拳 Hung Gar 八卦掌 Bagua 形意拳 Xing Yi

養生類
Daoyin Yangsheng / Health Qigong: 八段錦 Baduanjin 五禽戲 Wuqinx 易筋經 Yi Jin Jing 其他養生功，請注明套路名稱 Others, please specify _____

1) 報名費用：
Registration Fee: HK\$150 (每位參賽者只須繳交一次) 人 HK\$150 per person (one-time fee) X _____ person. HK\$

2) 參賽費用：
Participation Fee: 集體項目：每人每項港幣200元 人 HK\$200 per person for each event X _____ person. HK\$

合共 TOTAL: HK\$

聲明及同意書：1.本人聲明自願參加香港太極青年慈善基金有限公司所舉辦之賽事。2.本人聲明「集體項目報名表格」內所填報的資料均屬正確和完整無誤。本人明白此「集體項目報名表格」內所填報的任何資料如有失實，即告無效，本人是次比賽資格亦同時被取消，已繳之報名費用也不會退還。3.本人同意主辦單位可以利用任何方式錄影、拍攝和記錄本人參賽的活動和整個賽事，一切版權均屬於主辦單位所擁有。本人確認主辦單位有絕對權利於任何媒體使用或發放包含有本人肖像的錄製品、照片或任何類型的產品，本人不得向主辦單位追討任何費用或報酬。4.本人同意香港太極青年慈善基金有限公司擁有是次比賽活動內容的一切權益。在未有得到主辦單位書面同意前，本人同意不會直接或間接容許將比賽片段、活動內容、表演片段、影音製作及照片上載任何媒體、刊登或以任何形式公開發佈或分享傳閱，或作任何商業或非商業性用途。本人確認主辦單位有權保留一切追究權利。5.本人同意遵守主辦單位所訂的是次比賽和場地規則，並會服從一切指示和決定。主辦單位和裁判有最終決定權，本人同意不會作出任何投訴。如有違反規則或不遵守紀律，本人願意接受主辦單位裁決。6.本人謹此聲明身體健康，並適宜參加是次比賽活動。若於活動中發生任何意外或傷亡事故，本人同意自負責任，並聲明本人和家屬不會向主辦單位、協辦單位或其工作人員提出任何索賠要求或追究。7.若因任何事故不能參加比賽，本人明白所報名費用概不退還。

收集個人資料聲明：香港太極青年慈善基金有限公司對其所持的個人資料將會保密，但主辦單位可以將參賽者提供的個人資料用作聯絡通訊、籌款、推廣活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若參賽者不希望主辦單位將參賽人的資料用於上述用途，請將中英文全名及電話號碼，電郵予主辦單位(general@hktyc.org)以安排相關刪除手續。如有查詢，請WhatsApp 6744 8288與主辦單位聯絡。

Declarations and Consents: 1) I hereby declare my voluntary participation in the event organized by the Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited. 2) I declare that the information provided in the forms above are accurate, complete, and true. I understand that if any information in this form is found to be false, it will be deemed invalid, and my eligibility to participate in this competition will also be canceled, with no refund of the registration fee. 3) I agree that the organizing unit may use any means to record, film, and document my participation in the event and the entire competition, with all copyrights belonging to the organizing unit. I confirm that the organizing unit has the absolute right to use or distribute recorded materials, photographs, or any products containing my likeness in any media, and I will not claim any fees or compensation from the organizing unit. 4) I agree that the Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited holds all rights to the content of this competition. Without written consent from the organizing unit, I agree not to directly or indirectly allow any competition footage, event content, performance clips, audiovisual productions, and photographs to be uploaded to any media, published, or shared in any form or used for any commercial or non-commercial purposes. I confirm that the organizing unit retains all rights to pursue any claims. 5) I agree to adhere to the rules set by the organizing unit regarding the competition and venue, and I will follow all instructions and decisions. The organizing unit and the judges have the final decision-making authority, and I agree not to make any complaints. In the event of any violation of rules or failure to adhere to discipline, I am willing to accept the organizing unit's decision. 6) I hereby declare that I am in good health and fit to participate in this competition. Should any accidents or injuries occur during the event, I agree to take full responsibility and declare that neither I nor my family will make any claims against the organizing unit, co-organizers, or their staff. 7) I understand that if I am unable to participate in the competition for any reason, the registration fee is non-refundable.

Personal Data Collection Statement: The Hong Kong Tai Chi Youth Charity Foundation Limited will keep the personal data it holds confidential. However, the organizing unit may use the personal data provided by participants for communication, fundraising, promotional activities, research, and other communication and promotional purposes. If participants do not wish for their personal data to be used for the above purposes, please send your full name (in Chinese and English) and phone number via email to the organizing unit at general@hktyc.org to arrange for deletion. For inquiries, please contact the organizing unit via WhatsApp at 6744 8288.

領隊簽名：
Team leader's signature: _____

日期：
Date: _____

查詢請聯絡 For enquiry, please contact:
香港參賽者 Hong Kong Participants

內地、澳門及海外參賽者 Mainland China, Macau and Overseas Participants

+852 6744 8288 • hktyc

+853 6663 0681 • Derio-Chan

